

当日の発走時刻・出走馬・斤量・騎手・枠順などは主催者発行のものに照合して下さい
天候などの理由により最良馬場が中止になった場合、返金・交換は行いません
万一、これらの情報に基づいて破ったいかなる損害についても、当方では責任を負いかねます

Main table containing race details for 10 races. Each race entry includes horse name, age, sex, jockey, and performance data. The table is organized into columns for different race numbers (1-10) and rows for various race details.

Summary table with 5 columns: 1 走前, 2 走前, 3 走前, 4 走前, 5 走前. It provides a quick overview of race results and key statistics for each race.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 出走馬・斤量・騎手・枠番). Includes race details like 'エスポワールシチー' and 'ミスチェリー'.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 出走馬・斤量・騎手・枠番). Includes race details like 'ドリームジャーニー' and 'アップトゥザムーン'.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 出走馬・斤量・騎手・枠番). Includes race details like 'タイキシャトル' and 'トミケンスラーヴァ'.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 出走馬・斤量・騎手・枠番). Includes race details like 'オウケンブルースリ' and 'リリベット'.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 出走馬・斤量・騎手・枠番). Includes race details like 'アポロキングダム' and 'アポロダーウィン'.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 出走馬・斤量・騎手・枠番). Includes race details like 'ガルボ' and 'コッヘル'.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 出走馬・斤量・騎手・枠番). Includes race details like 'トーセンジョーダン' and 'クレアトゥール'.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 出走馬・斤量・騎手・枠番). Includes race details like 'キャプテントウレ' and 'スピーディダブル'.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 出走馬・斤量・騎手・枠番). Includes race details like 'ヴィクトワールピサ' and 'キンジトー'.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 出走馬・斤量・騎手・枠番). Includes race details like 'エスポワールシチー' and 'シシークラリス'.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 出走馬・斤量・騎手・枠番). Includes race details like '父名・母父名' and 'タイム印'.

Table with 5 columns (1-5) and 1 row. Each cell contains race information for a specific horse, including name, age, sex, and race details.

Table with 5 columns (1-5) and 1 row. Each cell contains race information for a specific horse, including name, age, sex, and race details.

Table with 5 columns (1-5) and 1 row. Each cell contains race information for a specific horse, including name, age, sex, and race details.

Table with 5 columns (1-5) and 1 row. Each cell contains race information for a specific horse, including name, age, sex, and race details.

Table with 5 columns (1-5) and 1 row. Each cell contains race information for a specific horse, including name, age, sex, and race details.

Table with 5 columns (1-5) and 1 row. Each cell contains race information for a specific horse, including name, age, sex, and race details.

Table with 5 columns (1-5) and 1 row. Each cell contains race information for a specific horse, including name, age, sex, and race details.

Table with 5 columns (1-5) and 1 row. Each cell contains race information for a specific horse, including name, age, sex, and race details.

Table with 5 columns (1-5) and 1 row. Each cell contains race information for a specific horse, including name, age, sex, and race details.

Table with 5 columns (1-5) and 1 row. Each cell contains race information for a specific horse, including name, age, sex, and race details.

Table with 5 columns (1-5) and 1 row. Each cell contains race information for a specific horse, including name, age, sex, and race details.

当日の発走時刻・出走馬・斤量・騎手・枠などは主催者発行のものと同和して下さい。天候などの理由により発走時刻が中止になった場合、返金・交換は行いません。万が一、これらの情報に基づいて買ったいかなる損害についても、当方は責任を負いかねます。

Table with 10 columns and 10 rows of horse racing data. Each cell contains race details including horse name, age, sex, weight, jockey, odds, and performance metrics. Includes various race types like '高知' and '浦和'.

当日の発走時刻・出走馬・斤量・騎手・枠番などは主催者発行のものとは照合して下さい 天候などの理由により発走時刻が中止になった場合、返金・交換は行いません

Main table containing race results for various categories (1-10) and sections (1-5). Each section includes race details like horse name, age, sex, jockey, and performance metrics. Includes a '1走前' (Previous Race) section at the bottom.

今日の発走時刻・出走馬・斤量・騎手・枠などは主催者発行のものと同照して下さい

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 馬名). Contains race details for the first race, including horse numbers, names, and jockeys.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 馬名). Contains race details for the second race, including horse numbers, names, and jockeys.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 馬名). Contains race details for the third race, including horse numbers, names, and jockeys.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 馬名). Contains race details for the fourth race, including horse numbers, names, and jockeys.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 馬名). Contains race details for the fifth race, including horse numbers, names, and jockeys.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 馬名). Contains race details for the sixth race, including horse numbers, names, and jockeys.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 馬名). Contains race details for the seventh race, including horse numbers, names, and jockeys.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 馬名). Contains race details for the eighth race, including horse numbers, names, and jockeys.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 馬名). Contains race details for the ninth race, including horse numbers, names, and jockeys.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 馬名). Contains race details for the tenth race, including horse numbers, names, and jockeys.

Table with 5 columns (1-5) and 2 rows (馬番, 馬名). Contains race details for the eleventh race, including horse numbers, names, and jockeys.

当日の発走時刻・出走馬・斤量・騎手・枠番などは主催者発行のものとして下さい
天候などの理由により発走時刻が中止になった場合、返金・交換は行いません
方々、これらの情報に基づいて被ったいかなる損害についても、当方は責任を負いかねます

Table with 5 columns of race data. Each column contains race details (race number, name, age, sex, weight, distance), odds, and a list of horses with their jockeys and performance statistics. Includes various race types like '高知6', '高知10', and '高知11'.

当日の発走時刻・出走馬・斤量・騎手・枠順などは主催者発行のものと同様として下さい
 天候などの理由により発走時刻が変更になった場合、返金・交換は行いません
 万が一これらに関するお問い合わせは、本場にてお問い合わせください。

| 出走 | 馬名 | 年齢 | 性別 | 調教 | 馬主 | 騎手 | 斤量 | 枠 | 番 | 過去3走以内通過順 | 5着以内→ | 逃げ | 3・4角3以内 | 4角3以内 | 4角4以降 | 逃げ | 3・4角3以内 | 1走前 | 2走前 | 3走前 | 4走前 | 5走前 | |
|----|-----------|----|----|----|------------------|-----|------|----|----|--|-------|----|---------|-------|-------|----|---------|-----|-----|-----|-----|-----|----|
| 1 | ロードカナロア | 6 | 牡 | 高知 | シンボリクリスエス | 平和人 | 575 | 2 | 1 | 1-0-1-8 1 0 1 8 54.0 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | |
| 1 | ステラローザ | 6 | 牡 | 高知 | 酒井孝敬 | 中田譲 | 575 | 18 | 21 | 0.0 / 6.3 / 15.6 2.9 8.6 8.6 18.0 15.7 29.1 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | |
| 2 | マイルヴァナザー | 4 | 牡 | 高知 | マーベラスサンデー | 倉兼育 | 560 | 4 | 1 | 1-2-3 4 1 2 3 56.0 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | |
| 2 | マイネルエピキュア | 4 | 牡 | 高知 | 上岡和男 | 細川忠 | 1070 | 8 | 21 | 12.9 / 33.3 / 49.0 231 1080 10.0 15.2 27.7 29.8 44.2 43.4 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 |
| 3 | マンハッタンカフェ | 6 | 牡 | 高知 | ノーザンテースト | 田中譲 | 1397 | 19 | 19 | 10.8 / 31.6 / 43.0 158 227 1126 10.1 8.3 28.6 20.9 42.3 32.9 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 |
| 3 | フィールドドウサン | 6 | 牡 | 高知 | 上岡和男 | 中田譲 | 1397 | 19 | 19 | 10.8 / 31.6 / 43.0 158 227 1126 10.1 8.3 28.6 20.9 42.3 32.9 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 |
| 4 | アツミラーレ | 6 | 牡 | 高知 | ブライアンズタイム | 中田譲 | 1397 | 6 | 11 | 11.6 / 19.4 / 23.6 242 316 610 8.9 8.0 16.5 14.3 21.5 21.3 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 |
| 4 | ハッピーテレー | 6 | 牡 | 高知 | 酒井孝敬 | 中田譲 | 1397 | 6 | 11 | 11.6 / 19.4 / 23.6 242 316 610 8.9 8.0 16.5 14.3 21.5 21.3 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 |
| 5 | ラプスプーシェ | 4 | 牡 | 高知 | ワイルドドラッシュ | 平和人 | 575 | 14 | 18 | 0.0 / 9.1 / 9.1 152 962 4.6 10.2 9.2 18.2 12.5 27.3 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 |
| 5 | ブーシェガール | 4 | 牡 | 高知 | 古町純代 | 平和人 | 575 | 14 | 18 | 0.0 / 9.1 / 9.1 152 962 4.6 10.2 9.2 18.2 12.5 27.3 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 |
| 5 | ブラックタイド | 5 | 牡 | 高知 | アルカセット | 工藤真 | 1218 | 22 | 22 | 13.9 / 30.1 / 40.6 266 435 808 14.3 11.8 28.5 23.3 39.3 35.6 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 |
| 6 | メスキータ | 5 | 牡 | 高知 | 松本政利 | 工藤真 | 1218 | 22 | 22 | 13.9 / 30.1 / 40.6 266 435 808 14.3 11.8 28.5 23.3 39.3 35.6 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 |
| 6 | メイショウボーラー | 5 | 牡 | 高知 | ダンスインザダーク | 妹尾浩 | 560 | 9 | 13 | 1-0-0-8 1 0 0 8 56.0 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | |
| 7 | メイショウワキザシ | 5 | 牡 | 高知 | 田村章 | 國澤輝 | 1030 | 10 | 13 | 0.0 / 0.0 / 0.0 212 683 8.3 9.7 16.7 19.8 25.0 29.6 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 |
| 6 | ハーツクライ | 4 | 牡 | 高知 | Intikhab | 別府真 | 1394 | 23 | 23 | 0.0 / 15.4 / 23.1 713 112 1131 21.4 13.7 46.4 28.3 57.1 39.3 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 |
| 8 | パースピレーション | 4 | 牡 | 高知 | 会田裕一 | 別府真 | 1394 | 23 | 23 | 0.0 / 15.4 / 23.1 713 112 1131 21.4 13.7 46.4 28.3 57.1 39.3 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 |
| 7 | ロードカナロア | 4 | 牡 | 高知 | ダイワメジャー | 川野勇 | 811 | 21 | 21 | 12.0 / 22.9 / 42.2 83 147 1194 10.9 9.3 22.4 19.1 36.7 31.7 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 |
| 9 | ロードライトニング | 4 | 牡 | 高知 | 小橋亮太 | 川野勇 | 811 | 21 | 21 | 12.0 / 22.9 / 42.2 83 147 1194 10.9 9.3 22.4 19.1 36.7 31.7 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 |
| 7 | ステイゴールド | 6 | 牡 | 高知 | ムタファアウエク | 雑賀正 | 1490 | -5 | -5 | 0.0 / 0.0 / 0.0 ?8 335 0.0 4.8 12.5 10.7 12.5 18.8 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 |
| 10 | マイネルキラメキ | 6 | 牡 | 高知 | 小橋亮太 | 雑賀正 | 1490 | -5 | -5 | 0.0 / 0.0 / 0.0 ?8 335 0.0 4.8 12.5 10.7 12.5 18.8 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 |
| 8 | リーチザクラウン | 5 | 牡 | 高知 | マヤノトップガン | 工藤真 | 1218 | 20 | 20 | 10.0 / 50.0 / 60.0 ?10 39 950 12.8 18.2 41.0 35.8 53.8 47.4 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 |
| 11 | セイウンオフロード | 5 | 牡 | 高知 | (株)ボンズ | 工藤真 | 1218 | 20 | 20 | 10.0 / 50.0 / 60.0 ?10 39 950 12.8 18.2 41.0 35.8 53.8 47.4 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 |
| 8 | ゴールドアリュール | 7 | 牡 | 高知 | Seeking the Gold | 松木啓 | 702 | 29 | 31 | 2.6 / 5.1 / 12.8 39 86 974 3.5 4.3 7.0 10.7 14.0 17.7 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 |
| 12 | リースプラウト | 7 | 牡 | 高知 | 石本鈴雄 | 松木啓 | 702 | 29 | 31 | 2.6 / 5.1 / 12.8 39 86 974 3.5 4.3 7.0 10.7 14.0 17.7 | 高知 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 | 2週 |

当日の発走時刻・出走馬・斤量・騎手・枠番などは主催者発行のものとして下さい。天候などの理由により最良馬場が中止になった場合、返金・交換は行いません。万一、これらの情報に基づいて被ったいかなる損害についても、当方では責任を負いかねます。

Table with 5 columns (1-5) and 10 rows (1-10). Each cell contains race details for a specific horse, including name, age, sex, weight, jockey, and performance statistics. Includes a '過去3走以内通過順' table at the top.

Table with 5 columns (1-5) and 1 row. Contains detailed information for each race, including the jockey (騎手), trainer (調教師), and other relevant data.

馬券表: 1 逃げ 2 3・4角3以内 3 4角3以内 4 4角4以降 5 逃げ 6 3・4角3以内

馬券表: 1 カネヒキリ 2 トーセンジョーダン 3 シンボリクリスエス 4 プリサイズエンド 5 マジェスティックウォリアー 6 モンテロッソ 7 ノヴェリスト 8 サウスヴィグラス 9 ショウナンカンパ 10 ロードカナロア

馬券表: 1 カナデルスター 2 トランブルー 3 メイショウカマクラ 4 エルピド 5 ケイアイマボラ 6 ガビチャン 7 ゴッドオブティマス 8 サンマルマオリオ 9 ファイトフォーラヴ 10 メテオスウォーム

馬券表: 1 逃 2 逃 3 逃 4 逃 5 逃 6 逃 7 逃 8 逃 9 逃 10 逃 11 逃 12 逃 13 逃 14 逃 15 逃

馬券表: 1 サウスヴィグラス 2 シンボリクリスエス 3 ヨハネスブルグ 4 ヲクトワールピサ 5 アイルハヴァナーザ 6 ハービンジャー 7 ワークフォース 8 アグネスデジタル 9 メイショウボーラー 10 キズナ 11 ダノンバラード

馬券表: 1着前, 2着前, 3着前, 4着前, 5着前. 各レースの出走馬名, 年齢, 性別, 斤量, 騎手, 成績, 人気, 単勝, 複勝, 連勝, 複連, 特選, 特選複連, 特選複連特選, 特選複連特選複連, 特選複連特選複連特選, 特選複連特選複連特選複連.

馬券表: 1着前, 2着前, 3着前, 4着前, 5着前. 各レースの出走馬名, 年齢, 性別, 斤量, 騎手, 成績, 人気, 単勝, 複勝, 連勝, 複連, 特選, 特選複連, 特選複連特選, 特選複連特選複連, 特選複連特選複連特選, 特選複連特選複連特選複連.

馬券表: 1着前, 2着前, 3着前, 4着前, 5着前. 各レースの出走馬名, 年齢, 性別, 斤量, 騎手, 成績, 人気, 単勝, 複勝, 連勝, 複連, 特選, 特選複連, 特選複連特選, 特選複連特選複連, 特選複連特選複連特選, 特選複連特選複連特選複連.

馬券表: 1着前, 2着前, 3着前, 4着前, 5着前. 各レースの出走馬名, 年齢, 性別, 斤量, 騎手, 成績, 人気, 単勝, 複勝, 連勝, 複連, 特選, 特選複連, 特選複連特選, 特選複連特選複連, 特選複連特選複連特選, 特選複連特選複連特選複連.

馬券表: 1着前, 2着前, 3着前, 4着前, 5着前. 各レースの出走馬名, 年齢, 性別, 斤量, 騎手, 成績, 人気, 単勝, 複勝, 連勝, 複連, 特選, 特選複連, 特選複連特選, 特選複連特選複連, 特選複連特選複連特選, 特選複連特選複連特選複連.

馬券表: 1着前, 2着前, 3着前, 4着前, 5着前. 各レースの出走馬名, 年齢, 性別, 斤量, 騎手, 成績, 人気, 単勝, 複勝, 連勝, 複連, 特選, 特選複連, 特選複連特選, 特選複連特選複連, 特選複連特選複連特選, 特選複連特選複連特選複連.

馬券表: 1着前, 2着前, 3着前, 4着前, 5着前. 各レースの出走馬名, 年齢, 性別, 斤量, 騎手, 成績, 人気, 単勝, 複勝, 連勝, 複連, 特選, 特選複連, 特選複連特選, 特選複連特選複連, 特選複連特選複連特選, 特選複連特選複連特選複連.

馬券表: 1着前, 2着前, 3着前, 4着前, 5着前. 各レースの出走馬名, 年齢, 性別, 斤量, 騎手, 成績, 人気, 単勝, 複勝, 連勝, 複連, 特選, 特選複連, 特選複連特選, 特選複連特選複連, 特選複連特選複連特選, 特選複連特選複連特選複連.

馬券表: 1着前, 2着前, 3着前, 4着前, 5着前. 各レースの出走馬名, 年齢, 性別, 斤量, 騎手, 成績, 人気, 単勝, 複勝, 連勝, 複連, 特選, 特選複連, 特選複連特選, 特選複連特選複連, 特選複連特選複連特選, 特選複連特選複連特選複連.

馬券表: 1着前, 2着前, 3着前, 4着前, 5着前. 各レースの出走馬名, 年齢, 性別, 斤量, 騎手, 成績, 人気, 単勝, 複勝, 連勝, 複連, 特選, 特選複連, 特選複連特選, 特選複連特選複連, 特選複連特選複連特選, 特選複連特選複連特選複連.

馬券表: 1着前, 2着前, 3着前, 4着前, 5着前. 各レースの出走馬名, 年齢, 性別, 斤量, 騎手, 成績, 人気, 単勝, 複勝, 連勝, 複連, 特選, 特選複連, 特選複連特選, 特選複連特選複連, 特選複連特選複連特選, 特選複連特選複連特選複連.

馬券表: 1着前, 2着前, 3着前, 4着前, 5着前. 各レースの出走馬名, 年齢, 性別, 斤量, 騎手, 成績, 人気, 単勝, 複勝, 連勝, 複連, 特選, 特選複連, 特選複連特選, 特選複連特選複連, 特選複連特選複連特選, 特選複連特選複連特選複連.